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ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT 
 
Núm. de sessió: 6 
Data: 11 de maig de 2016 
Hora d’inici: 12:00 h 
Hora de finalització: 13:45 h  
Lloc: Sala de reunions 1 de la FOOT 
 
Membres

ASSISTENTS: 
Joan Gispets 
Aurora Torrents 
Núria Vila  
Montserrat Tàpias 
Imma Gorgori 
Josep Pladellorens  
Ester Guaus 
Teresa Morera 

 

 
Jesús Armengol  
Núria Lupón  
Miquel Ralló 
Meritxell Vilaseca 
Eulalia Sánchez  
Carme Serés 
Rosa Tomàs  
Amal Zaytouni 
 

 
ABSENTS: 

 Marta Hellín  
 

 

 
EXCUSEN LA SEVA ASSISTÈNCIA: 

 

Ordre del dia 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la reunió anterior 
2. Informacions del degà 
3. Informe de l’anàlisi de les qualificacions 
4. Aprovació, si escau, del calendari acadèmic de grau i màster per 

al curs 16-17 
5. Aprovació, si escau, de les propostes d’activitats dirigides de grau 

per al curs 16-17 
6. Aprovació, si escau, de l’encàrrec docent definitiu per al curs 16-

17 
7. Informe del resultat de les enquestes 
8. Assumptes sobrevinguts 
9. Torn obert de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta del 13-04-2016 amb esmenes. 
 
 
2.- Informacions del degà 
 
 

BENVINGUDA ALS MEMBRES DE NOVA INCORPORACIÓ 
 
El degà dóna la benvinguda als membres de nova  incorporació a la Comissió 
Permanent sorgits de les proppassades eleccions per cobrir-ne les vacants, la 
prof. Meritxell Vilaseca (PDI-A) i l’estudiant de grau Amal Zaytouni.  
 
 

COMISSIÓ DE TREBALL WEB UPC 
 
El degà ha estat requerit per participar en una comissió de treball per al 
disseny de la nova web de la UPC. Com que, suposadament, no li reportarà 
molta feina, el degà ha accedit. 
 
 

PROVA PILOT TFGs 18 + 6 
 
La vicedegana Torrents comenta les conclusions a les que va arribar la 
Comissió de TFGs sobre la prova pilot de 18 + 6. Com que la valoració ha estat 
molt positiva, es vol exhortar als professors a que proposin TFGs exclusivament 
de 6 crèdits. La intenció seria deixar per al màster els treballs que comporten 
més complexitat i reservar per al grau els de menys volum, tot i que quedarien 
restringits els de 24 crèdits per a casos justificats com, per exemple, els alumnes 
del grau semipresencial. Això seria una excepció i es vol que el gruix de TFGs 
del grau sigui de 6 crèdits. 
 
 
3.- Informe de l’anàlisi de les qualificacions 
 
La vicedegana Torrents comenta el gràfic de l’històric de notes de cada 
assignatura des de l’inici del grau, elaborat per la Sra. Gorgori a petició del 
degà. En el gràfic es veu com hi ha quatre assignatures de fase selectiva i una 
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de fora amb un percentatge de suspesos superior al 30%. Els coordinadors 
d’aquestes assignatures han estat requerits, a través del DOO, per tal que facin 
propostes de millora del rendiment amb eines com, per exemple, activitats 
dirigides (AD).  
 
El prof. Ralló suggereix que es podria estudiar fins a quin punt suspendre les 
assignatures de fase inicial, on l’índex d’aprovats és més baix, acaba sent un 
indicador de l’abandonament. La vicedegana Torrents afirma que han 
detectat que el número de crèdits aprovats en el primer quadrimestre és un 
bon indicador de l’èxit de l’estudiant en la carrera, més que no pas la nota 
d’ingrés. 
 
 
4.- Aprovació, si escau, del calendari acadèmic de grau i màster per al 
curs 16-17 
 
S’aproven els calendaris acadèmics amb esmenes. 
 
 
5.- Aprovació, si escau, de les propostes d’activitats dirigides de grau 
per al curs 16-17 
 
La vicedegana Torrents descriu les demandes d’ADs que s’han rebut. Segons 
els criteris de priorització, les dues sol·licituds de fase selectiva rebudes (Òptica 
Visual i Química) serien les candidates a poder-se realitzar en primera opció, 
sempre i quan els departaments respectius tinguin capacitat per fer-les.   
 
El degà proposa obrir un torn d’intervencions per tal que es puguin valorar les 
activitats proposades en les sol·licituds rebudes.  
 
El prof. Ralló comenta que només dues de les sis sol·licituds han especificat 
exactament quin tipus d’activitats farien i quin número de punts comportaria. 
 
El prof. Armengol incideix en que la proposta presentada per Òptica Visual no 
s’ajusta a la definició d’activitats dirigides proposada per la UPC. Les activitats 
dirigides són per fer-les els estudiants pel seu compte, sense la presència dels 
professors; no són activitats per poder fer més classes de problemes o de 
pràctiques, com si fos l’addició de més sessions de pràctiques que les que 
mana la guia docent. A partir d’aquí s’obre un debat sobre què seria 
exactament una activitat dirigida i, si no s’hi adiu, quina seria la millor manera 
d’anomenar-la. La qüestió és que es prenguin mesures per millorar el rendiment 
acadèmic, es diguin com es diguin i tinguin el format que tinguin.  
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El degà aclareix que les converses tingudes amb el vicerectorat eren sempre 
en aquesta direcció, millorar el rendiment de les assignatures de fase selectiva 
que ho requereixin. 
 
Finalment, com que no totes les propostes d’ADs rebudes s’adiuen a la 
definició estricta d’activitat dirigida segons la UPC, passaran a anomenar-se 
d’una altra manera (el nom definitu està encara per concretar) i es donen per 
aprovades. 
 
 
6.- Aprovació, si escau, de l’encàrrec docent definitiu per al curs 16-17 
 
La vicedegana Torrents proposa aprovar l’encàrrec de 2a volta modificat i 
donar 15 dies als departaments perquè responguin.  
 
La Sra. Gorgori demana que en el moment que els departaments donin 
resposta, que aquests comuniquin també qui són els coordinadors i els 
professors que impartiran les assignatures. 
 
El prof. Ralló comenta que no sap si el seu departament podrà donar tota la 
informació a temps perquè imparteix docència a més d’un centre. 
 
El degà diu que caldrà aprovar si s’afegeixen a l’encàrrec les activitats 
dirigides o no. Finalment, s’aprova  incorporar a l’encàrrec les sol·licituds d’ADs 
rebudes tot atorgant la totalitat dels punts a les dues sol·licituds que han 
especificat el número de punts que comportaria fer-les i repartint 
proporcionalment al número de crèdits de l’assignatura la diferència de punts 
fins a 100 entre les sol·licituds restants que no han especificat la quantitat de 
punts que comportaria el desenvolupament de les seves ADs. 
 
També s’aprova l’encàrrec de 2a volta modificat incorporant les ADs 
sol·licitades. 
 
 
7.- Informe del resultat de les enquestes 
 
Aquest punt es deixa per a la propera reunió a fi de poder presentar un 
informe més complet.  
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8.- Assumptes sobrevinguts  
 
 

ENQUESTES DOCENTS 
 

La prof. Guaus demana que les enquestes no s’efectuïn l’última setmana de 
curs perquè és anòmala quant a assistència i això pot esbiaixar-ne els resultats. 
 
En el mateix context, la prof. Morera diu que a final de curs l’assistència dels 
estudiants a classe experimenta una davallada molt forta. S’obre un debat al 
respecte. El degà proposa que en un futur realitzem una jornada per parlar de 
com caldria encarar la docència a fi d’intentar optimitzar els esforços i 
recursos, tant dels professors com dels estudiants, tot adaptant-nos als nous 
temps i al fet que els estudiants poden accedir fàcilment a la informació 
mitjançant la xarxa. 
 
 

ENCÀRREC 
 

La vicedegana Torrents exposa que, fins ara, no s’han atorgat punts en les 
convocatòries en les que hi ha hagut drets d’examen amb poca quantitat 
d’alumnes matriculats. Enguany, al grau semipresencial, hi ha dos estudiants 
matriculats dels drets d’examen de l’assignatura d’Anatomia General i, en 
conseqüència, les professores de l’assignatura demanen 2 punts per posar 
l’examen i corregir-lo. La prof. Vilaseca diu que el número de punts atorgats 
hauria de ser proporcional al número d’estudiants matriculats. La prof. Serés 
considera que 2 punts són massa. El degà proposa que el que s’aprovi avui 
sigui el que s’apliqui a totes les assignatures del grau semipresencial que es 
trobin amb la mateixa casuística, però que no formin part de l’encàrrec sinó 
que es reconeguin “a posteriori”, degut a que es fa molt difícil preveure quines 
assignatures tindran estudiants en aquesta situació. 
 
Finalment, s’acorda atorgar, a posteriori, el reconeixement de punts dels drets 
d’examen en la quantia següent: 1 punt fins a 5 estudiants matriculats dels 
drets d’examen i 2 punts de 6 estudiants matriculats en amunt. 
 
 
8.- Torn obert de paraules 
 
No hi ha intervencions. 
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Acords 
 
CP2016-05-11.01:  Aprovar els calendaris acadèmics amb esmenes 

(document annex). 
 

CP2016-05-11.02: Aprovar les propostes d’ADs i incorporar-les a l’encàrrec 
(documents annexos). 
 

CP2016-05-11.03: Atorgar a les assignatures que han especificat els punts 
implicats en les seves propostes d’ADs la totalitat dels 
punts necessaris i repartir (proporcionalment al número 
de punts de l’assignatura) la resta de punts disponibles 
entre les propostes que no ho han concretat. 
 

CP2016-05-11.04: Aprovar l’encàrrec de 2a volta modificat, incorporant-hi 
les ADs sol·licitades (document annex). 
 

CP2016-05-11.05: Atorgar, a posteriori, el reconeixement de punts dels 
drets d’examen en la quantia següent: 1 punt, fins a 5 
estudiants matriculats dels drets d’examen i 2 punts, de 6 
estudiants matriculats en amunt. 

  
 

 
Montserrat Tàpias Anton 

Secretària acadèmica  

 

                 Vist i plau, 
Joan Gispets Parcerisas 

Degà de la FOOT  
 

 
 

 


